
Helle Øst  

Udviklingsråd 

 

Referat fra ekstraordinært 

Udviklingsrådsmøde 

Dato: 25. September 2013 kl. 19.00 

Sted: Multihuset Starup 

 
 

Mødedeltagere (udsendt til): 
Lars Bo, Leif Ventzelsen, Jørn Pedersen, Conni Skydt, Claus Jeppesen, Jens Peter Christensen, 

Fraværende: Lene Conradsen, Anders Schmidt, Jens Chr. Sørensen, Birthe Skovbjerg, Ingrid Sand 

 
 

 Kun et punkt på dagsordenen : Energiseminar er af lyst – Hvad sætter vi i stedet? 

Som bekendt var vi nødsaget til at aflyse vort planlagde energiseminar/høring på grund af ,manglende 

tilslutning fra vore oplægsholdere. 
Hvad sætter vi i stedet? 

Drøftelse: 

 Varde Maraton foreslås tildelt et beløb i samme størrelsesorden som sidste år (5-7 tusind Kr.) 

 Resten af det til rådighed værende beløb ansøges overført til næste år. (Jens Peter orienterer Hanne 

Jespersen) 
 Fokus på iværksættere. Claus abonnerer på en webside (Amino) som beskæftiger sig med iværksættere 

og deres vilkår/muligheder. 

 Erhvervsklubberne i Starup og Agerbæk kontaktes desangående (Jens Peter) 

 Arrangement i Hellehallen a la ”Højlunds Forsamlingshus” (alle forsørger at finde egnede 

oplægsholdere) 
 Vi skal i dialog med vort område om udviklingen – Skal det ske som et møde med foreningerne i 

området eller skal vi indbyde hele befolkningen i Helle Øst? 

 Birte Har stillet forslag om at vi bruger midler på at få planlagt og oprettet flere cykelruter i vort 

område. 
 Stormøde Hellehallen med udvikling/iværksættere/bosættelse som fokus. Formen skal fastlægges  

 Et eksemplar fra et lignende mødes resultat i Ansager blev præsenteret. 

 Hanne Jespersen og Jørn Nielbæk fra Varde Kommune stiller gerne op som facilitatorer til en evt. 

workshop. 

 PÅ næste møde skal vi have taget en beslutning om hvad vi gør, og igangsat planlægningen. 

 

 

 

 Evt. 

Der var usikkerhed om næste mødedato. Jeg foreslår at: 

Næste møde er 18. november 2013. i Fåborghus (håber det er ledigt – Birte?) 

 
Mvh. Jens Peter 

 

 


